

Title (en)

Foot holding device for a shoe.

Title (de)

Einrichtung zum Festlegen eines Fusses in einem Schuh.

Title (fr)

Dispositif de tenue d'un pied dans une chaussure.

Publication

EP 0134778 A1 19850320 (DE)

Application

EP 84890145 A 19840731

Priority

AT 279683 A 19830802

Abstract (en)

For holding the foot, a shell ski boot (1) has a plate (8) which extends over the instep region (7) and, pivotably arranged on the shell (2) of the shell ski boot (1), a clamping device (11) which engages, via a tension member (10) which extends in the longitudinal direction of the shell ski boot (1), on two lateral tension members which are fixed at articulation points (5) for the pivoting of a shell part or a shaft part (3) of the shell ski boot (1), the tension member (10) extending partly over the plate (8) and being connected to the two lateral tension members (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Schalenschischuh (1) weist zum Festlegen des Fußes eine den Ristbereich (7) übergreifende Platte (8) an der Schale (2) des Schalenschischuhes (1) schwenkbar angeordnete Spannvorrichtung (11) auf, die an zwei an Gelenkstellen (5) für die Verschwenkung eines Schalen- oder Schafteiles (3) des Schalenschischuhes (1) festgelegten seitlichen Zuggliedern über ein sich in Längsrichtung des Schalenschischuhes (1) erstreckendes Zugglied (10) angreift, welches die Platte (8) teilweise übergreift und mit den beiden seitlichen Zuggliedern (6) verbunden ist.

IPC 1-7

A43B 5/04

IPC 8 full level

A43B 5/04 (2006.01); **A43B 7/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 5/0447 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 2354065 A1 19780106 - SALOMON & FILS F [FR], et al
- [A] WO 8101644 A1 19810625 - SPADEMAN R

Cited by

US4748751A; US4698922A; US6792702B2

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0134778 A1 19850320; AT A279683 A 19860315; JP S6048704 U 19850405

DOCDB simple family (application)

EP 84890145 A 19840731; AT 279683 A 19830802; JP 11961284 U 19840801